



ΕΠΕΙΓΟΝ-να σταλεί μέσω e-mail

**ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ
ΓΕΝ. Δ/ΝΣΗ ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΣΗΣ & ΤΟΠ. ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ
Δ/ΝΣΗ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΟΠ. ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΙΔΙΩΤΙΚΟΥ ΔΙΚΑΙΟΥ**

**Αθήνα, 17/10/2018
Αριθ.Πρωτ.: 56881**

ΠΡΟΣ: Αποκεντρωμένες Διοικήσεις του Κράτους

Τηλέφωνο : 213-1364000
FAX : 213-1364383
Ταχ.Δ/νση : Σταδίου 27
Τ.Κ. : 10183 Αθήνα

ΘΕΜΑ: Εφαρμογή διατάξεων άρθρου 103 του ν.4483/2017

ΣΧΕΤ.: Η αρ. 33 (Αρ.Πρωτ.οικ.39456/17.11.2017) εγκύκλιος της υπηρεσίας μας

Σε συνέχεια ερωτημάτων που έχουν περιέλθει στην υπηρεσία μας αναφορικά με την κατάταξη των Μουσικών στους ΟΤΑ και στα νομικά πρόσωπα αυτών, σε εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 103 του ν.4483/2017 και προκειμένου να υπάρχει ενιαία αντιμετώπιση από το σύνολο των φορέων σχετικά με το θέμα αυτό, σας γνωρίζουμε τα εξής:

α) Σύμφωνα με τη διάταξη της παρ.4 του άρθρου 103 του ν.4483/2017 «ο μηνιαίος βασικός μισθός των ειδικών κατηγοριών Αρχιμουσικός ή Διευθυντής Χορωδίας, Εξάρχων, Κορυφαίος Α΄, Κορυφαίος Β΄, Κορυφαίος και Μουσικός, καθορίζεται, σύμφωνα με το βασικό μισθό του ενιαίου μισθολογίου, κατά τα προβλεπόμενα στο Κεφάλαιο Β΄ του ν.4354/2015, όπως ισχύει, πολλαπλασιαζόμενο επί των κατωτέρω αναγραφόμενων συντελεστών, ανά κατηγορία και στρογγυλοποιημένο στην πλησιέστερη μονάδα του ευρώ:

Αρχιμουσικός: 1,45
Εξάρχων: 1,40
Κορυφαίος Α΄ 1,30
Κορυφαίος Β΄ :1,25
Κορυφαίος: 1,25
Μουσικός: 1,00

Οι παραπάνω συντελεστές των ειδικών κατηγοριών των μουσικών θα πολλαπλασιασθούν με τους βασικούς/εισαγωγικούς μισθούς των υπαλλήλων, βάσει της εκπαιδευτικής βαθμίδας στην οποία ανήκουν. Επομένως οι συντελεστές για τους Μουσικούς της ΔΕ κατηγορίας θα υπολογιστούν αρχικά στη βάση των 858 ευρώ, για τους ΤΕ 1037 και για τους ΠΕ 1092 αντίστοιχα.

Στη συνέχεια, για τη διαμόρφωση των λοιπών Μισθολογικών Κλιμακίων (Μ.Κ.) και την περαιτέρω εξέλιξη των υπαλλήλων, ο μηνιαίος μισθός διαμορφώνεται με πρόσθεση στο αμέσως προηγούμενο Μ.Κ. του ποσού που θα προκύψει από τον πολλαπλασιασμό των ειδικών συντελεστών ανά κατηγορία που προβλέπονται στο άρθρο 14 του ν.4354/2015. Δηλαδή θα πολλαπλασιασθεί ο βασικός μισθός της κατηγορίας όπως έχει διαμορφωθεί με βάση τον συντελεστή των μουσικών και θα προστεθεί το ποσόν του ειδικού συντελεστή της κατηγορίας που

είναι : 0,0699 για την ΔΕ κατηγορία, 0,0530 για την ΤΕ κατηγορία και 0,0540 για την ΠΕ κατηγορία .Συγκεκριμένα, ο βασικός μισθός της κατηγορίας ΠΕ 1583€ πολλαπλασιάζεται επί του συντελεστή 0,0540 = 85,48 (στρογγυλοποιούμενο σε 85€), ο βασικός μισθός της ΤΕ κατηγορίας 1504€ πολλαπλασιάζεται επί του συντελεστή 0,0530 = 79,71 (στρογγυλοποιούμενο σε 80€) και ο βασικός μισθός της ΔΕ κατηγορίας 1244 πολλαπλασιάζεται επί του συντελεστή 0,0699= 86,95 (στρογγυλοποιούμενο σε 87€ . Το ποσό αυτό είναι σταθερό και προστίθεται στο αμέσως επόμενο κλιμάκιο μέχρι εξαντλήσεως του χρόνου της μισθολογικής εξέλιξης.

Παρακάτω, παρατίθενται ενδεικτικοί Πίνακες προκειμένου να γίνει κατανοητή η εφαρμογή της διάταξης σύμφωνα με τα παραπάνω.

Κλιμάκιο	ΕΤΗ	Αρχιμουσικός			
		ΠΕ	ΤΕ	ΔΕ	ΕΤΗ
ΜΚ1	0-2	1583	1504	1244	0-3
ΜΚ2	2-4	1668	1584	1331	3-6
ΜΚ3	4-6	1753	1664	1418	6-9
ΜΚ4	6-8	1838	1744	1505	9-12
ΜΚ5	8-10	1819	1824	1592	12-15
ΜΚ6	10-12	1923	1904	1679	15-18
ΜΚ7	12-14	2008	1989	1766	18-21
ΜΚ8	14-16	2093	2069	1853	21-24
ΜΚ9	16-18	2178	2149	1940	24-27
ΜΚ10	18-20	2263	2229	2027	27-30
ΜΚ11	20-22	2348	2309	2114	30-33
ΜΚ12	22-24	2433	2389	2201	33-36
ΜΚ13	24-26	2518	2469		
ΜΚ14	26-28	2603	2549		
ΜΚ15	28-30	2688	2629		
ΜΚ16	30-32	2773	2709		
ΜΚ17	32-34	2858	2789		
ΜΚ18	34-36	2943	2869		

ΚΛΙΜΑΚΙΟ	ΕΤΗ	Εξάρχων			
		ΠΕ	ΤΕ	ΔΕ	ΕΤΗ
ΜΚ1	0-2	1529	1452	1201	0-3
ΜΚ2	2-4	1612	1529	1285	3-6
ΜΚ3	4-6	1695	1606	1369	6-9
ΜΚ4	6-8	1778	1683	1453	9-12
ΜΚ5	8-10	1861	1760	1537	12-15
ΜΚ6	10-12	1944	1837	1621	15-18
ΜΚ 7	12-14	2027	1914	1705	18-21
ΜΚ8	14-16	2110	1991	1789	21-24
ΜΚ9	16-18	2193	2068	1873	24-27
ΜΚ10	18-20	2276	2145	1957	27-30
ΜΚ11	20-22	2359	2222	2041	30-33
ΜΚ 12	22-24	2442	2229	2125	33-36
ΜΚ13	24-26	2525	2376		

MK14	26-28	2608	2453		
MK15	28-30	2691	2530		
MK16	30-32	2774	2607		
MK17	32-34	2857	2684		
MK18	34-36	2940	2761		

ΚΛΙΜΑΚΙΟ	ΕΤΗ	Κορυφαίος Α΄			
		ΠΕ	ΤΕ	ΔΕ	ΕΤΗ
MK1	0-2	1420	1348	1115	0-3
MK2	2-4	1497	1419	1193	3-6
MK3	4-6	1574	1490	1271	6-9
MK4	6-8	1651	1561	1349	9-12
MK5	8-10	1728	1632	1427	12-15
MK6	10-12	1805	1703	1505	15-18
MK 7	12-14	1882	1774	1583	18-21
MK8	14-16	1959	1845	1661	21-24
MK9	16-18	2036	1916	1739	24-27
MK10	18-20	2113	1987	1817	27-30
MK11	20-22	2190	2058	1895	30-33
MK 12	22-24	2267	2129	1973	33-36
MK13	24-26	2344	2200		
MK14	26-28	2421	2271		
MK15	28-30	2498	2342		
MK16	30-32	2575	2413		
MK17	32-34	2652	2484		
MK18	34-36	2729	2555		

ΚΛΙΜΑΚΙΟ	ΕΤΗ	Κορυφαίος Β΄			
		ΠΕ	ΤΕ	ΔΕ	ΕΤΗ
MK1	0-2	1365	1296	1073	0-3
MK2	2-4	1439	1365	1148	3-6
MK3	4-6	1513	1434	1223	6-9
MK4	6-8	1587	1503	1298	9-12
MK5	8-10	1661	1572	1373	12-15
MK6	10-12	1735	1641	1448	15-18
MK 7	12-14	1809	1710	1523	18-21
MK8	14-16	1883	1779	1598	21-24
MK9	16-18	1957	1848	1673	24-27
MK10	18-20	2031	1917	1748	27-30
MK11	20-22	2105	1986	1823	30-33
MK 12	22-24	2179	2055	1898	33-36
MK13	24-26	2253	2124		
MK14	26-28	2327	2193		
MK15	28-30	2401	2262		

ΜΚ16	30-32	2475	2331		
ΜΚ17	32-34	2549	2400		
ΜΚ18	34-36	2623	2469		

Τέλος, υπενθυμίζεται ότι στους μουσικούς των ανωτέρω κατηγοριών χορηγείται ειδικό μουσικό επίδομα ποσού πενήντα (50) ευρώ μηνιαίως (παρ.5 αρθ.103 ν.4483/17).

Το παρόν παρακαλούμε όπως κοινοποιηθεί στους ΟΤΑ αρμοδιότητάς σας, για ενημέρωσή τους και τις δικές τους ενέργειες.

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ

ΑΛΕΞΗΣ ΧΑΡΙΤΣΗΣ

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ:

1. Υπουργείο Οικονομικών
Γενικό Λογιστήριο του Κράτους
Πανεπιστημίου 37
Τ.Κ. 10165 – ΑΘΗΝΑ

2. Σωματεία Καλλιτεχνικού Προσωπικού
Μουσικών Συνόλων ΟΤΑ
(Δια της ΠΕΜ-ΟΤΑ, με την παράκληση να
ενημερώσει και τα λοιπά Σωματεία)
Σταδίου 61, β' ορ. Γρ.10
Τ.Κ. 105 51 ΑΘΗΝΑ

ΕΣΩΤΕΡΙΚΗ ΔΙΑΝΟΜΗ:

- Γραφείο κ. Υπουργού
- Γραφείο κ. Γενικού Γραμματέα